
a výraznì znepøíjemnila jejím obyvatelùm �ivot. Bohu�el se znovu
ukázalo, jak málo znamená pro odpovìdné krajské politiky názor
obyvatel, kteøí pro nì �ijí tak daleko.
Hrádeètí, Sedelští a Václaviètí hasièi dostali od mìsta u pøíle�itosti
28. øíjna 2010 pamìtní stuhu jako podìkování za záchranu �ivotù
a majetku pøi povodní v srpnu 2010. Dlouho pøipravované
pøeshranièní projekty umo�nily nakoupit novou techniku a tak byl
uplynulý rok bez nadsázky rokem nových hasièských aut –
velitelský Hilux, rekonstruovaný �ebøík MAN a zcela nová cisterna
stejné znaèky u� mají za sebou øadu zásahù.

Jako desátý bod jsem si nechal rozhodnutí, které na obyvatele
mìsta dopadne a� pøíští rok, ale rozhodnuto o nìm, bylo v uplynulých
mìsících. Rozhodnutí to nebylo jednoduché, je zcela jistì
nepopulární a pro øadu rodin a firem mù�e být citelné. To všechno
zvýšení danì z nemovitosti na dvojnásobek pro rok 2012 nepochybnì
je. Pøesto se domnívám, �e z øady špatných øešení je to øešení pro
budoucnost mìsta nejrozumnìjší.

Zvýšení danì z nemovitosti je pøechodné opatøení, které spoleènì
s úsporami ve výdajích mìstského rozpoètu umo�ní v pøíštím roce
nejenom dokonèit opravy silnic, chodníkù a mostù po povodních, ale
také zaplatit vlastní finanèní podíl mìsta, který bude ve výši do 15
milionù korun. Pùjèit si peníze na tuto spoluúèast by sice bylo mo�né,
ale v dobì nejisté ekonomické situace je zvýšení zadlu�ení mìsta
velice riskantním krokem, který by mohl do budoucna podvázat jeho
schopnost øádnì splácet závazky a zároveò zajistit obnovu majetku.

Také úspory mají své hranice, a proto�e od první vlny hospodáøské
recese v roce 2009 má mìstský rozpoèet za sebou období sni�ování
výdajù, jsou další škrty u� na hranici zásahu do fungování nìkterých
z pohledu �ivota mìsta dùle�itých vìcí. Ano, mù�eme výraznì sní�it
pøíspìvek školám a školkám, ale v této oblasti podle mého názoru u�
ohrozíme podstatu jejich fungování. Sní�it výdaje na mìstskou polici
a hasièe je v dnešní dobì také riziková operace, její� dopady mohou
být výraznì dra�ší, ne� je ušetøená èástka.

Ano, mù�eme tøeba výraznì sní�it dotaci Bránì Trojzemí a øíci, �e
ve mìstì bude rok omezen kulturní a spoleèenský �ivot, mù�eme
zavøít sokolovnu, kluzištì nebo areál TJ Slovan. Mù�eme takto
drasticky omezit i jiné zále�itosti, ale ušetøit èástku 3 milionù korun,
které pøinese roèní navýšení danì z nemovitosti tímto zpùsobem,
ušetøit nemù�eme. Mìsto bez spolkù, sportu, kulturního
a spoleèenského �ivota, ale nebude tím Hrádkem, na který jsme
z posledních let zvyklí a opravené asfalty na silnicích tento výpadek
podle mého názoru nenahradí.

Pøi pøípravì rozpoètu mìsta na rok 2012 budeme usilovnì hledat
úspory tak, aby pøíští rok byl teèkou za škodami ze srpnové povodnì
roku 2010 nejenom stavebnì ale také finanènì. Chtìl bych po�ádat
obyvatele mìsta nejen o trpìlivost, ale také o to, aby si vzpomnìli, jak
vypadala velká èást mìsta ráno v nedìli 8. srpna 2010. Èlovìk má
tendenci na špatné vìci rychle zapomenout, faktem ale je �e samy od
sebe nezmizí…

Tak u� tady zase máme to ú�asné období pøípravy na advent
a Vánoce. Nemám tedy na mysli nìjaké horeèné shánìní
nejrùznìjších pochutin a nezbytných vìcí, èi generálního úklidu.
Spíše to, �e je pøed námi období roku, které je spojeno se svátky
a tradicemi, které nás tak trochu nutí, abychom se více vìnovali své
rodinì, blízkým a pøátelùm. Období, kdy pøipravujeme dáreèky na

�

Martin Pùta (starosta@muhradek.cz)

Blí�í se èas setkání, slibù i pøedsevzetí

„ZPRAVODAJ HRÁDEK POTØEBUJE ZMÌNY“

Vá�ení ètenáøi Zpravodaje Hrádek potøebuje zmìny,
od komunálních voleb v øíjnu 2010 uplynul více ne� jeden rok
a tak je èas ohlédnout se trochu zpátky. Bìhem posledního roku
se v našem mìstì odehrálo mnoho zajímavých událostí, pro�ili
jsme øadu dùle�itých chvil. Pøesto je pohled na uplynulých
dvanáct mìsícù subjektivní a øadu z Vás urèitì napadnou úplnì
jiná a pøesto dùle�itá témata a události. Berte proto mùj pohled
zpátky s jistou rezervou, a pokud vám v následujících vìtách
bude nìco dùle�itého chybìt, dejte mi vìdìt, na co jsem podle
Vás zapomnìl. Pøíle�itost k osobnímu setkání bude v pøíštích
dvou týdnech na setkání s obèany ve všech èástech mìsta,
vyu�ít mù�ete samozøejmì i všech druhù elektronické
komunikace.
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Obnova ulic po povodních je v plném proudu, zaèínají se asfaltovat
první ulice a do konce roku budou dokonèeny první dva nové mosty
– most U Nývltù a lávka u Koruny. Zdr�ela nás sice výbìrová øízení
a také odvolání jednoho z uchazeèù proti výsledku soutì�e, ale
odmìnou jsou ceny na úrovni 55 % projekèních odhadù. Mìsto
a stát tak na opravách ušetøí kolem 100 milionù korun. Rád bych,
aby byl srpen 2012 mìsícem, ve kterém se podaøí všechny opravy
ve mìstì dokonèit.
Podaøilo se dokonèit opravy Základní školy a Mateøské školy
v Donínì, které byly poškozeny povodní v srpnu 2010. Moje
podìkování patøí nejenom všem dárcùm a sponzorùm, ale také
øeditelkám obou zaøízení a všem zamìstnankyním.
V prùmyslové zónì bìhem roku vyrostla stavba nového výrobního
závodu spoleènosti Vynka, která by mìla zahájit výrobu na zaèátku
pøíštího roku a v dalších letech zamìstná a� 350 lidí. Dobrá zpráva
pro mìsto je, �e firma bude vyrábìt plínky a další inkontinetní
pomùcky a sní�í tak závislost obyvatel mìsta na automobilovém
prùmyslu, který vytváøí vìtšinu pracovních míst v regionu.
Od prosince roku 2010 provozuje �eleznièní tra� do Varnsdorfu
a Liberce spoleènost Voghtlandbahn a cestující se témìø rok
mohou do Liberce a �itavy svézt moderními vlaky. Spoje jsou
rychlejší a jezdí jich více ne� v pøedešlých letech.
Bìhem celého roku provádìlo Povodí Labe s. p. projektovou
pøípravu obnovy toku Nisy ve mìstì. Na osobní schùzce
s generálním øeditelem spoleènosti Ing. Vaòkem mi bylo pøislíbeno,
�e realizace prací na Nise v Hrádku bude zahájena na jaøe 2012.
Odhadované náklady na obnovu toku jsou 90 milionù korun a mìly
by výraznì zvýšit prùtoènost øeky v kritických místech Donína
a Louèné.
Oldøichov na Hranicích se poprvé od konce druhé svìtové války
doèkal protipovodòových úprav na polské stranì hranice. Poldr,
který v pøíštích letech ochrání vesnici pøed pøívalovými dešti, je ji�
vyprojektován a �ádost na jeho stavbu odevzdána. Vìøím, �e za rok
bude stavba v plném proudu a obyvatelé bydlící u potoka budou mít
klidnìjší spaní.
Nová silnice, která spojí Hrádek se �itavou, se také na polské
stranì výraznì pøiblí�ila dokonèení. Termín dokonèení hranièního
mostu na Lu�ické Nise v Sieniawce. byl stanoven na jaro 2013. To
je o sice o 6 let pozdìji ne� pøedpokládala mezivládní smlouva,
nicménì je to pro mìsto a celý region svìtlo na konci tunelu. Snad
bude nová silnice znamenat i pøíchod nových investorù do regionu
a vytvoøení tolik potøebných pracovních míst.
Václavice za�ily tì�ký rok s kamiony. Objízdná trasa pro
chrastavský Benteler nìkolikrát zablokovala dopravu v obci
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Mikuláše, Barboru i Vánoce. Kdy uèíme naše holèièky péci cukroví
podle starého rodinného receptu, chlapeèky jak se vybírá ten správný
vánoèní strom, a kdy hledáme volné termíny na setkání s pøáteli. U� se
opìt tìším, �e se díky této kouzelné adventní dobì setkám na
nìkterém zastavení „Putování za hvìzdou“ i s pøáteli a známými, které
jsem dlouho nevidìla. Ale konec roku je i èas, který nás vede k tomu,
abychom se ohlédli a zhodnotili, zda jsme splnili vše, co jsme si pro

tento rok pøedsevzali a pøemýšlíme i o tom, co bychom ještì chtìli
splnit ve dnech, které jsou nám dány. Ka�dý máme ta svá intimní
pøedsevzetí, o kterých víme mo�ná jenom my sami – ale máme i ta
pøedsevzetí, která jsou spojena se sliby druhým. Tøeba taková, která
jsme stateènì napsali v našich volebních materiálech. Já osobnì pøed
sebou vidím, �e bych se chtìla více vìnovat tomu, co potøebují
v našem mìstì senioøi a co zpøíjemní �ivot rodinám s malými dìtmi.
A vìøím tomu, �e se nám spoleènì podaøí zrealizovat alespoò pár
vìcí, které povedou ke splnìní tohoto cíle. Pokojné dny pøíští
a splnìné nejen sny a pøání, ale i ta pøedsevzetí.

Ono je mnohdy jednodušší uvìøit „zaruèeným“ a vìtšinou
anonymním zprávám, ne� veøejnì oslovit nìkoho odpovìdného
a vìcí znalého. Existují samozøejmì i jiné zpùsoby, jak se
k informacím dostat a nemusí to být vùbec slo�ité. Otevøít Hrádecko,
navštívit zastupitelstvo, probrouzdat internet èi navštívit facebook.
Nejjednodušší a nejlepší však je osobní kontakt s lidmi, kteøí
informacemi o dìní ve mìstì disponují nejvíce – napøíklad radní èi
zastupitelé. Pøesto�e mù�eme témìø kdykoliv této mo�nosti vyu�ít,
stává se to spíše v ojedinìlých pøípadech. Rozhodli jsme se proto
uspoøádat další kolo tradièních setkání s obèany našeho mìsta.
Pøijïte tedy diskutovat a ptát se pøedstavitelù mìsta na to, co vás
zajímá, co se ve mìstì dìje a co se pøipravuje. Nezabývejte se
informacemi, které „jedna paní povídala“ ale tìmi, které jsou skuteèné
a pravdivé.

Hedvika Zimmermannová (hedvika.z@eurnet.cz)

Petr Dlouhý

„Jedna paní povídala“, ale opravdu jsme s tím
spokojeni?

O uèitelích

Stalo se tradicí v našich konèinách, �e rádi nasloucháme
zprávám, které se tváøí zajímavì, a� neuvìøitelnì, a pøikládáme
jim a� neskuteènou váhu. Pøesto�e ve skrytu duše pøemítáme
nad tím, �e to je vlastnì divné a� nesmyslné, ale kdy� to ta paní
povídala! Bohu�el syndrom „jedna paní povídala“ je pro spoustu
spoluobèanù pova�ován za nejlepší zdroj informací o dìní ve
mìstì, ani� by pøemýšleli nad tím, �e existují i jiné mo�nosti se
nìco dozvìdìt.

O uèitelích, a zejména o jejich ministru, se toho v poslední dobì
napovídalo dost. Vcelku se divím, �e vìtšinu uèitelù všechna ta
zbyteèná slova a diskuse (co ještì uèit navíc, kde se ještì školám

ubere apod.) ještì neodradily a ve svých povoláních zùstávají.
Sna�ím se, aby paní a páni uèitelé byli, alespoò v našem mìstì,
vidìni jinak, ne� je trendem souèasné spoleènosti.

Jako èlen HPZ a èlen rady mìsta jsem se úèastnil mnoha jednání,
na kterých se øešila problematika funkènosti naší mìstské
policie a její úèelnosti. Padaly rùzné návrhy, od zadání této
èinnosti Liberci, a� po zrušení. V kolektivu èlenù HPZ pøevládl
názor, abych pøevzal od starosty mìsta dohled nad èinností
mìstské policie z dùvodu jeho velké èasové zaneprázdnìnosti.

Blesková povodeò. Tak jí zaèali øíkat novináøi. Nìkteøí
meteorologové se tomuto pojmenování bránili. Faktem ale je, �e
pro obyvatele, kteøí bydlí u øeky èi potoka, blesková byla. Bìhem
12 hodin od chvíle, kdy zaèalo pršet, dosáhla Nisa 3. stupnì
povodòové aktivity, Václavický potok to stihl ještì rychleji. Nic
nepomohly pøehrady na Nise, které spoustu vody zadr�ely.
Nejvíce vody se valilo z jindy neškodných potokù a øíèek Jeøice,
Fojtky, Albrechtického potoka. Ten dokázal naplnit pøehradu
Mlýnice tak, �e se voda nekontrolovanì valila pøes hráz do Nové
Vsi, Chrastavy a pak spoleènì s Nisou do Hrádku.

O to víc mì mrzí, �e se neustále ozývají hlasy kritizující absenci
uèitelù na spoleèenských a reprezentativních akcích, jako�
i samozøejmá oèekávání, �e uèitelé s dìtmi, ve svém volném èase,
nìco nacvièí a pøedvedou. Práce navíc se od uèitelù bere jako
historicky daná samozøejmost.

Bohu�el, bude ještì drahnou chvíli trvat, ne� lidé mimo školství
pochopí, �e uèitelskými výrobními prostøedky jsou rozum, nápady,
èas a trpìlivost, a �e i za takové vìci se bì�nì ve svìtì platí. Nìkdy
penìzi, nìkdy upøímným podìkováním.Anìkdy tøeba jen pocitem, �e
vysokoškolsky vzdìlaný øeditel školy èi uèitel je na spoleèenském
�ebøíèku stejnì vysoko jako místní podnikatel èi lékaø.

Ten pocit mi, tady v Hrádku, ještì poøád chybí. A tak vím, �e je stále
co vylepšovat.

Pøišlo mi jako pøirozené, vzhledem k mému �ivotu, tuto nabídku
pøijmout a pokusit se vrátit èinnost mìstské policie na vyšší úroveò.
Vìøím, �e strá�níci porozumí dùle�itosti jejich èinnosti, a pomohou
zvýšit pocit klidného mìsta, vhodného pro �ivot. Naše èinnost se bude
v prvé øadì vìnovat poøádku, dohledu na dodr�ování mìstské
vyhlášky o zákazu pití alkoholu na veøejných místech, dodr�ování
omezení hluku v noèních hodinách, zabránìní obtì�ování obyvatel
a návštìvníkù mìsta a podobnì. V neposlední øadì bude mìstská
policie i dùraznì dohlí�et na dodr�ování pravidel silnièního provozu –
parkování, dodr�ování rychlosti, prùjezd kamionù atd. Samozøejmì,
�e uvítám ka�dý pøínosný podnìt k další èinnosti mìstské policie.

Takovýchto a jiných èlánkù jste v médiích mohli zaregistrovat
desítky. V dobì, kdy tyto èlánky vycházely, mìsto ji� intenzivnì
pøipravovalo a øešilo obnovu majetku, poškozeného povodní. Tato
obnova se dá rozdìlit na nìkolik etap, a to na obnovu movitého
majetku, která se týkala MŠ Donín, ZŠ Donín, zdravotního støediska
v Tovární ul., prostoru pekárny Šumava v ul. 1. máje a objektu kina.
Tato etapa byla hrazena z prostøedkù pojiš�ovny a drobných i vìtších
dárcù povodòové sbírky. Zmínìné objekty byly uvedeny do provozu
ještì na podzim loòského roku. Soubì�nì s postupnými opravami
nemovitostí v majetku mìsta, probíhala i pøíprava projektových
dokumentací, nezbytných pro výbìrová øízení a pro podání �ádostí
o dotace na Ministerstvu pro místní rozvoj. Pøedmìtem této rozsáhlé
pøípravy byla oprava poškozených mostù, lávek, silnièních i pìších
komunikací, hráze v rekreaèním areálu Kristýna a oprava opìrné zdi
v Nise pro poškozený chodník na Donínské ul. Opravám vìtšiny
místních komunikací pøedcházela oprava poškozených vodovodù

Hana Prchlíková

Jan Kreèman

Mìstská policie a HPZ

Obnova majetku poškozeného srpnovou povodní…
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a kanalizací, oprava elektro sítì nízkého napìtí, oprava kabelù O2.
Nìkteré opravy této infrastruktury budou pøecházet i do pøíštího roku
(Tovární ul., Vodní a Rù�ová, Hartavská, Slepá apod.). Proto
i komunikace, kterých se opravy infrastruktury v pøíštím roce týkají,
budou rovnì� tak provedeny a� na jaøe pøíštího roku. Celkový rozsah
škod na majetku mìsta byl v prvním souètu stanoven na zhruba 200
mil. Kè, otevøenými výbìrovými øízeními se mìstu podaøilo jednotlivé
rozsahy oprav sní�it asi o 45 %.

Vzhledem k rozsahu oprav samozøejmì dochází i ke kolizním
støetùm, jak s obyvateli našeho mìsta, tak i s vlastníky jednotlivých
nemovitostí, které pøiléhají komunikacím, které jsou právì v seznamu
opravovaného majetku. Chápu, �e ve mìstì se právì v tuto chvíli
nachází mnoho dopravních specialistù, kteøí okam�itì vìdí, co je
špatnì a jak a co by se mìlo dìlat, nachází se zde nìkolik desítek
specialistù na dopravní znaèení a objí�ïky. Rád bych všechny ujistil,
�e veškeré povodòové opravy, týkající se mostù, lávek, silnic,
chodníkù i Kristýny, navrhovali specialisté v oborech silnièních,
mostních i vodohospodáøských staveb a není dùvod jejich návrhùm
nedùvìøovat. Právì oni navrhli v nìkterých komunikacích kompletní
nové podkladní vrstvy (tzv. kufry) tak, aby tyto komunikace v budoucnu
dokázaly odolat dalším nièivým vlivùm. Pokud bychom dìlali pouze
opravy povrchù, urèitì by byl rozsah prací menší, ale do budoucna
urèitì neskýtající záruku odolnosti.

Vìøím, �e vìtšinu komunikací, mostù i hrází na Kristýnì, se povede
dokonèit ještì v letošním roce, a pokud nám to poèasí pøeci jenom
z technologických dùvodù ji� nedovolí, bude naší snahou pøinutit
dodavatelské firmy, aby práce dokonèily co nejrychleji v jarních
mìsících.

Pro pøípad jakýchkoliv pochybností èi problémù, spojených
s obnovou majetku poškozeného povodní, neváhejte se obracet na
pøíslušné referenty Odboru správy majetku a investic èi pøímo na
vedení mìsta. Urèitì se budeme sna�it, abychom vám všem, kterých
se tyto obnovy týkají, vyšli v maximální mo�né míøe vstøíc tak, aby
dopad oprav, byl na vás, obyvatele našeho mìsta, co nejpøijatelnìjší
a co nejménì bolestný.

Ještì nìco málo statistiky, Ve mìstì se postupnì opraví 13,330 km
komunikací (z toho Václavice 0,620 km a Kanèí rokle 0,230 km)
2,830 km chodníkù, 1,7 km cyklostezek okolo Kristýny, 6 mostù nebo
lávek a poškozené hráze v rekreaèním areálu Kristýna.

Josef Horinka (horinka@muhradek.cz)

Bulvár aneb co se po mìstì povídá…
Po vzniku HPZ v roce 2002 jsme Zpravodajem chtìli øíci lidem
mimojiné o nešvarech, které se podle nás ve mìstì dìly. Tak
trochu „bulvární“ charakter podporoval ètenost tohoto plátku.
Negativa se prostì ètou lépe.

Politikou mìsta se ji� nezabývám a tak se ke mnì obèas
dostanou i otázky, na které se lidi bojí zeptat nahlas nebo názory,
které lidé neøeknou tìm, kterých se to týká. A tak se mìstem šíøí
zaruèené informace a nezodpovìzené otázky.

Proto jsem se rozhodl, �e se zeptám napøímo, a� nám øeknou
svùj názor na to, co se o nich povídá.

Po mìstì se povídá, �e je mìsto ve finanèních potí�ích. Jak to je?

Proè se opravují silnice a vše znièené po povodních a� teï, více
jak rok po srpnu 2010?

Proè se alespoò nezasypala hráz na Kristýnì?

Plánujete ji� nìjak, co se bude dít v Hrádku, pokud vás pohltí
Liberecký kraj, pane starosto?

Kdo rozhodl o zrušení naší mìstské policie? Bude nás hlídat
Mìstská policie Liberec?

Ing. Kamil Kreèman

Martin Pùta, starosta mìsta:
Mìsto se v letošním roce skuteènì ocitlo v obtí�né finanèní situaci, je
to mùj devátý rok na radnici a je to nejobtí�nìjší rozpoètový rok, který
jsem na ní za�il. Potkaly se najednou tøi faktory: mìsto v tomto roce
doplácí pøeklenovací úvìry na investièní projekty podpoøené
z evropských fondù. Byly doplaceny úvìry na rekonstrukci �itavské
a Václavské a Multifunkèní centrum a do konce roku nás èeká doplatit
úvìr na Revitalizaci historického centra mìsta. Financujeme pøípravu
odstraòování povodòových škod. A musíme financovat bì�ný provoz
mìsta. Navíc se ekonomika chová hùøe, ne� všichni pøedpokládali,
a díky tomu se na daních vybírá ménì. Díky ekonomické situaci se
také zmenšily pøíjmy z prodeje majetku, se kterými rozpoèet poèítá.
Situace není jednoduchá, ale jsem pøesvìdèen, �e ji zvládneme,
vedení mìsta, radní, finanèní výbor i pracovnice finanèního odboru
pro to dìlají nutná opatøení.

Josef Horinka, místostarosta:
Hned v prvních dnech po 7. srpnu 2010 mapovali celou situaci ve
mìstì projektanti a pøipravovali první soupisy majetku poškozeného
povodní, který je ve vlastnictví mìsta. Následovalo vypracování
projektù jako podkladù pro dotaci a také podrobných projektù pro
veøejné soutì�e na dodavatele. Bylo také nutné splnit veškeré lhùty,
které stanovuje zákon o zadávání veøejných zakázek. První výsledky
soutì�í byly známé v èervnu. V této situaci se jeden z uchazeèù
odvolal, co� znamenalo dvoumìsíèní zpo�dìní pøi zahájení prací
i pøesto, �e odvolání bylo zamítnuto. I dnes si za zvoleným postupem
mìsta stojíme, pøes èasovou nároènost se podaøilo ušetøit 45 %
odhadovaných nákladù, v èíslech pøes 100 milionù korun.

Josef Horinka, místostarosta:
Byla souèástí zmapovaných povodòových škod, na práce jsme �ádali
o 90 % finanèní podporu na Ministerstvu pro místní rozvoj. Proto
nemìlo smysl s pracemi zaèít bez projektu, proto�e bychom je buï
platili dvakrát anebo by takový postup ohrozil èerpání získaných
dotací. Naším cílem je práce na Kristýnì dokonèit ještì pøed
zahájením rekreaèní sezóny, tedy na jaøe 2012.

Martin Pùta, starosta mìsta:
Krajem se pohltit nenechám. V�dycky jsem byl v Hrádku doma
a v tomto smìru neplánuji �ádnou zásadní zmìnu. Chtìl bych své
zkušenosti z práce na radnici v Hrádku nabídnout volièùm v krajských
volbách a pokusit se je v èele Starostù pro Liberecký kraj vyhrát. Nyní
jednáme o spoleèné kandidátce s TOP09, volby jsou za rok na podzim
a o tom co bude po nich, bych nechtìl spekulovat. Rozhodnou volièi
a jejich hlasování. Ale u� loni pøed volbami jsem øíkal nahlas, �e
starostovat tøi volební období je pro mìsto i pro starostu maximální
rozumná doba. Èas utíká a doba mého odchodu z vedení radnice se
blí�í, ale �ivot u� takový je, nic není napoøád…

Martin Pùta, starosta mìsta:
�ádné rozhodnutí o zrušení mìstské policie pøijato nebylo.
Zastupitelé vzali nabídku k u�ší spolupráci s Mìstskou policií Liberec,
která by ale znamenala zrušení hrádecké mìstské policie, na vìdomí.
A rozhodli o tom, �e Mìstská policie Hrádek zùstane zachována
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Podzimní setkání s obèany

Hrádek nad Nisou - mìsto pro lidi

Donín
Dolní Suchá
Uhelná
Louèná
Dolní Sedlo
Oldøichov
Hrádek n. N.
Václavice

ZŠ Donín, úterý 15. 11. 2011 od 18 h
Osadní výbor, støeda 16. 11. 2011 od 18 h
U Ptáka, pátek 18. 11. 2011 od 18 h
Praktická škola, úterý 22. 11. 2011 od 18 h
Hasièárna, ètvrtek 24. 11. 2011 od 18 h
U Zvoníèkù, pondìlí 28. 11. 2011 od 18 h
Brána Trojzemí, úterý 29. 11. 2011 od 18 h
Hasièárna, støeda 30. 11. 2011 od 18 h

HRÁDEK POTØEBUJE ZMÌNY! poøádá setkání s obèany, kterých se zúèastní èlenové
zastupitelstva a rady mìsta, osadních výborù a komisí, místostarosta a starosta mìsta.
Je za námi první rok od voleb , chceme Vás seznámit s tím, co se nám povedlo a co ne. Diskutovat
se mimo jiné bude o dani z nemovitosti, odstraòování povodòových škod, investicích v jednotlivých
èástech, potøebách obèanù a o všem co Vás zajímá.

a s Mìstskou policií Liberec budeme hledat zpùsoby, jak
spolupracovat pøi cvièení, školení nebo monitorování kamerového
systému. Informace, které nìkteøí politici z Liberce podávali
novináøùm ještì pøed jednáním hrádeckého zastupitelstva, pova�uji
za neprofesionální.

Josef Horinka, místostarosta:
Pokud vím, obsazená jsou zatím pouze místa v managementu firmy
a probíhá nábor technikù – seøizovaèù, kteøí by se mìli školit a�
v Japonsku. Místa dìlnických profesí jsou stále otevøena a nábor
nebyl zahájen. Pøipravuje se schùzka s úøadem práce a existuje pøíslib
investora zastupitelùm o hledání pracovníkù pøedevším z øad
hrádeckých zájemcù a nezamìstnaných. Na druhé stranì bude
rozhodování v�dy na investorovi. Vedení mìsta ale bude vytrvale
pøipomínat døívìjší dohody.

Martin Pùta, starosta mìsta:
O cenách rozhoduje zastupitelstvo mìsta, návrhy mohou pøedkládat
všichni obyvatelé mìsta. Myslím si, �e ocenìní lidí za èinnost pro
mìsto je jednou z forem, jak podìkovat za práci pro mìsto, jeho
propagaci a zviditelnìní. Pøedem dìkuji všem, kteøí u� nìkoho
v minulosti navrhli, a tìším se na další návrhy. Na konci ledna budou
na Spoleèenském veèeru mìsta udìlovány Výroèní ceny za rok 2001.

Josef Horinka, místostarosta:
Je otázka, jestli všechny stromy usychají kvùli solení, nicménì vedení
mìsta pøedlo�ilo dopravní komisi i radì mìsta návrh na výrazné
omezení solení ve mìstì. Solit by se mìly pøedevším hlavní tahy
a z dopravního hlediska obtí�nì sjízdná místa. Bude se provádìt
i posyp inertním materiálem a zbytek místních komunikací bude
udr�ován prohrnováním. Toto opatøení bereme jako zkušební provoz,
který návrhy a opatøení projednaná v radì mìsta a dopravní komisi
provìøí v praktickém zimním provozu.

Mluví se o stavbì nové firmy v prùmyslové zónì, té co má vyrábìt
plínky. Místa jsou prý ale u� obsazená a to polskými dìlníky. Tak
jak to je?

Kdo vybírá ocenìní, která mìsto udìluje u pøíle�itosti 28. øíjna
a bìhem Spoleèenského veèera mìsta?

Bude se letos v zimì solit stejnì nesmyslnì jako v pøedchozích
letech? Nevadí vám, �e kvùli solení usychají stromy?

Po mìstì se povídá, �e se zase mají zdra�it popelnice :-( z 500 Kè
na 1000 Kè. To je fakt ubohé – jednou nám to vyvezou jednou za
týden pak tøeba a� za 14 dní :-(! Tøeba v Chotyni platí jen 200 Kè.
Kde na to ty lidi maji brát!

Martin Pùta, starosta mìsta:
Projednávaný návrh zákona skuteènì umo�ní navýšit poplatek za
svoz komunálního odpadu a� na 1 000 Kè na osobu. O pøípadném
zdra�ení popelnic ve mìstì èi obci bude rozhodovat zastupitelstvo
ka�dé obce, nyní mù�e schválit poplatek ve výši 500 Kè na osobu za
rok, zákon tento strop navýší na 1 000 Kè. V Hrádku se zdra�ení v tuto
chvíli neplánuje. Pro informaci uvedu pár èísel: Náklady likvidace
a tøídìní odpadù na jednoho obyvatele èiní 850 Kè za rok, tak�e
mìsto pøispívá na odvoz popelnic ka�dému obyvateli 350 Kè roènì.
Pro mì osobnì je pøi rozhodování o pøípadném navýšení dùle�ité,
aby zároveò zaèal fungovat motivaèní systém pro lidi tøídící odpad,
podle principu èím ménì odpadu do popelnice obyvatel vyprodukuje,
tím ménì za odpady platí…
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